
 

 

Vrije scholen voor primair onderwijs de Berkel, de IJssel en de Zwaan te Zutphen  

Vrije scholen voor voortgezet onderwijs Zutphen Voortgezet Onderwijs te Zutphen en het Parcival College te Groningen 

KvK Apeldoorn 41038120     BTW-nummer NL.0030.32.516.B01 

 
 
 

 

Aan de ouders/ verzorgers  
van alle kleuters en onderbouwkinderen 
van de vrijescholen in Zutphen 
 
Zutphen, 14 november 2013 
 
Beste ouders, 
 
Afgelopen dinsdagavond hebben we de leden van de MedezeggenschapsRaden van de IJssel, de Berkel, de 
Zwaan, de bovenbouw, en de leden van de Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad geïnformeerd over 
de stand van zaken wat betreft de huisvesting van de vrijescholen in Zutphen. In deze brief praat ik u hierover 
bij.  
 
Op 26 mei jl. heeft het college van B&W van de gemeente Zutphen ons bevestigd dat zij de in eerdere be-
richtgeving genoemde 2,6 miljoen euro beschikbaar stelt voor de herhuisvesting van de vrijescholen in Zutp-
hen. 
Sindsdien heeft een kernteam bouw onderzocht welke mogelijkheden en onmogelijkheden er liggen in de ge-
bouwensituatie van onze scholen. We hebben in kaart gebracht wat de ruimtebehoeftes zijn van de 1100 
leerlingen van de bovenbouw en de zo’n 550 leerlingen in de toekomstige twee onderbouwen. Ook hebben 
we gegevens op het gebied van bestemmingsplan, leerlingenprognoses en de eisen van de gemeente in de 
analyse betrokken.  
Gaandeweg dit proces werd duidelijk dat het bestemmingsplan veel meer toelaat op de locatie Valckstraat 
dan we dit voorjaar wisten. In het schoolgebouw van de Valckstraat kunnen we 13 lokalen realiseren. Dat is 
meer dan we op grond van de kennis van toen nog dachten. Verder is gaande het onderzoek gebleken dat 
uitbreiding van de school aan de Henri Dunantweg onmogelijk is. De gemeente staat daar geen enkele uit-
breiding toe. 
 
We hebben met de medezeggenschapsorganen gedeeld wat deze nieuwe informatie oplevert ten opzichte 
van dit voorjaar. Tot onze vreugde blijkt dat er letterlijk meer ruimte te maken is waardoor we de mogelijk-
heid open houden voor eventuele groei. Dat geeft meer flexibiliteit voor ons onderwijs in de toekomst.  
We hebben van de (G)MR-en de vraag meegekregen om vooral alle creativiteit aan te boren als het gaat om  
de verdeling van kinderen over de gebouwen. Zij vroegen met name om het belang van ouders goed in het 
oog te houden. Op korte termijn onderzoek ik samen met de schoolleiding en teams de mogelijkheden. 
 
We dienen de aanvraag voor de aantallen lokalen per locatie eind november in bij de gemeente. Na de amb-
telijke goedkeuring begint de voorlopige ontwerpfase voor aanpassing van de gebouwen. Hierbij betrekken 
we de gebruikers van de gebouwen.  

 
We zijn gestart met het (her)huisvestingstraject en houden u regelmatig op de hoogte de komende tijd. Er 
zullen ongetwijfeld nog vragen zijn. Voor informatie kunt u terecht bij de schoolleiding.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Lizzy Plaschek 


